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Motie Lokale Infrastructuur Klaar voor de Toekomst 
 

- 

Raadsvergadering: 31 januari 2018  

 

Onderwerp: - 

 

Toelichting 

De indieners maken zich grote zorgen over de rol die de beperkte lokale infrastructuur speelt bij (logistieke) 
bedrijven die zich willen vestigen op 7-poort. Dinsdag 30 januari j.l. kwam dit ook aan de orde in en 
krantenbericht over deze situatie. De VVD Fractie blijft zich verbazen dat we dit soort zaken uit de krant 
moeten lezen en hoopt dat het nieuwe college hier beter in gaat acteren dan in het verleden. Een simpel 
memo zou voldoende geweest moeten zijn om de raad op de hoogte te brengen van dit feit. 
 
In de gesprekken die de VVD fractie voert met geïnteresseerden voor 7-poort komt het onderwerp veelvuldig 
aan de orde dat niet alleen de aansluiting op de A12 vanuit 7-poort ontbreekt, maar ook dat men zich grote 
zorgen maakt over de doorvoer capaciteit van de één-baansbrug bij de Hengelderweg. Nu al loopt het met 
grote regelmaat verkeer vast. 
 
In de voorgaande raadsperiode is dit al enkele malen aan de orde gesteld en het college gaf toen aan dat 
verkeersonderzoeken de noodzaak nog niet aantoonden. Ook toen heeft de VVD fractie zijn zorgen 
uitgesproken over deze flessenhals.   
 
De indieners vragen zich ook af hoe het college zelf tegen deze situatie aankijkt en welke maatregelen men 
van plan is te nemen om de belemmeringen weg te nemen bij 7-poort.  
 
De indieners vinden dat adequate maatregelen genomen moeten worden om 7-poort tot een succes te laten 
worden. Niet alleen verkeersmodellen maar juist ook de argumenten die bijdragen aan de verkoopbaarheid 
van 7-poort moeten daar in een grotere rol gaan spelen. 
 
Draagt het college op: 

 

1. Op zeer korte termijn na te gaan welke argumenten een rol spelen bij het aflaten van interesse in 

grotere logistieke bedrijven en dit te delen met de raad; 

2. Welke mate het ontbreken van goede lokale infrastructuur daar een onderdeel van is; 

3. Indien de éénbaansbrug naar 7-poort een belemmering vormt om 7-poort tot een logistiek succes te 

maken, te komen met voorstellen naar de raad om hier een oplossing voor te zoeken; 

4. Standpunten klankbordgroep 7-poort alsmede de onderliggen stukken met de raad te delen;  

 

Ondertekening: 31-01-2018 

 

Zevenaar,  

 

 

De fractie VVD 

namens deze, 

 

 

R.A. Teunissen  

Fractievoorzitter. 
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